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Comissions del Consell Municipal – Actes

ACTA Comissió de Drets Socials, Cultura i Esports, sessió extraordinària del 
14 de juliol de 2020.

A la sala virtual, amb pantalla central de control de la Sala Lluís Companys de la Casa 

Consistorial de la casa de la ciutat de Barcelona, el 14 de juliol de 2020, s'hi reuneix la 

Comissió de Drets Socials, Cultura i Esports en sessió extraordinària, sota la presidència de 

l'Im. Sr. regidor Joan Subirats Humet. Hi concorren les Imes. Sres. i els Ims. Srs.: Juan 

Ramon Riera Alemany, David Escudé Rodríguez, Montserrat Benedí i Altés, Elisenda Alamany i 

Gutiérrez, Gemma Sendra i Planas, Maria Magdalena Barceló Verea, Oscar Ramírez Lara i Eva 

Parera Escrichs, assistits per l'assessora jurídica, la Sra. Teresa Ordóñez Rivero, que actua 

per delegació del secretari general i que certifica.

També hi és present la Il·lma. Sra. Francina Vila Valls.

Excusen la seva absència les Imes. Sres. i els Ims. Srs.: Lucia Martín González, Gemma 

Tarafa Orpinell, Francesc Xavier Marcé Carol, Eva Baró i Ramos, Neus Munté i Fernández i 

Ferran Mascarell i Canalda.

La sessió no presencial va ser convocada i es celebra en virtut del que disposa l'article 46.3 

de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases del règim local, segons redacció 

donada pel Reial decret llei 11/2020, de 31 de març, pel qual s'adopten mesures urgents 

complementàries en l'àmbit social i econòmic per fer front a la COVID-19.

La secretària constata l'efectiva connexió per via telemàtica de tots els assistents a la sessió 

mitjançant el sistema de videoconferència gestionat des de la referida sala virtual i acredita la 

seva identitat, així com l'existència de quòrum legal.

S'obre la sessió a les 09.32 h.

Part informativa

Compareixença Govern municipal

Del Grup Municipal Junts per Catalunya:

Única. (M1923/1050) Que comparegui el responsable del Govern municipal de l'àrea d'Esports 

de l'Ajuntament de Barcelona per donar comptes i informar els grups municipals de les 

accions desenvolupades durant l'estat d'alarma, les que pensen desenvolupar en fase de nova 

normalitat i els ajuts que s'estan destinant i pensen destinar a clubs, gestors, consells, 

federacions i entitats esportives. Així com, informar del procés de tancament de les 

subvencions destinades a infants i joves per a la pràctica esportiva fora d'horari escolar 

d'enguany i els criteris que es pensen establir en el curs vinent.
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El Sr. Subirats informa que el responsable de la compareixença, el Sr. Escudé, tindrà 8 

minuts i els diferents grups, 4 minuts cadascun. Tot seguit dona la paraula al regidor Escudé.

El Sr. Escudé saluda tothom i tot seguit expressa la convicció que tots els grups són en 

aquesta sessió per donar un cop de mà al sector de l'esport en uns moments tan difícils, cosa 

que tant l'IBE com els regidors han fet amb sentit crític i constructiu des que es va suspendre 

la marató.

Tot i que els presents ja disposen d'informació de primera mà, fa un breu resum del que ha 

passat els darrers mesos. El dia 27 de març es va convocar el conseller rector, on es van 

explicar i detallar totes les mesures de xoc per als primers tretze dies. El 27 de maig es va 

convocar tots els grups a una reunió extraordinària per donar compte de la situació i de la 

línia de treball encetada des d'aleshores, i el 16 de juny també, a la comissió permanent del 

Consell Municipal, es va tornar a actualitzar la informació sobre les actuacions fetes, sumant-

hi les inquietuds, demandes i precs de la resta de grups.

Opina que en aquests esdeveniments hi ha hagut dues dates clau: el 7 de març, quan es va 

suspendre la marató de Barcelona, la primera prova d'aquestes característiques i de titularitat 

pública suspesa en territori estatal, i el 19 de març, en què de forma urgent i treballada amb 

els gestors de les instal·lacions esportives municipals es va comunicar la suspensió dels 

cànons fins aleshores vigents, i el no pagament de les quotes dels abonats als centres 

esportius municipals per tal de frenar les baixes, a parer seu una de les mesures més 

contundents que ha pres l'IBE en la seva trajectòria.

Explica que una vegada passades aquestes dues primeres dates, la primera part de la feina 

de l'IBE es va centrar en la suspensió d'activitats, tant d'esdeveniments com dels 

equipaments, treballant alhora perquè quan arribés el moment de la posada en marxa 

estiguessin en una òptima situació. A més, es va treballar en una reorganització que fes 

possible el teletreball per garantir la salvaguarda i regeneració del sector esportiu. Recorda 

que ja aleshores se'n van presentar les línies més estratègiques, i també la proposta 

esportiva «Barcelona es mou dins de casa», una mesura amb un gran impacte en la rutina 

diària de les famílies que, en opinió seva, i malgrat que no va arribar al 100% de les cases, 

va tenir un alt grau de participació. Destaca també l'obertura de l'Oficina de l'Esport de 

Barcelona per acompanyar i assessorar entitats i clubs de la ciutat durant tota la pandèmia.

Subratlla, a més, que es va treballar per posar al servei de la xarxa sanitària bàsica de la 

ciutat les instal·lacions esportives: tres pavellons van acabar sent pavellons salut.

Comenta, també, que després de la primera fase de xoc, el 27 de març es va prosseguir amb 

la feina d'acompanyament i posada a punt del sistema durant el desconfinament. En aquest 

context, ens van reunir amb gairebé 160 entitats dels deu districtes, a les quals va poder 

escoltar i explicar tot el que s'estava fent i es volia fer. A més, van començar a treballar amb 

el sector empresarial (organitzadors i gestors d'esdeveniments esportius) i es va establir una 

línia de treball encara activada amb la Unió de Federacions Esportives de Catalunya i el 

Consell de l'Esport Escolar de Barcelona, així com amb molts municipis de l'entorn de 

Barcelona.
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Afegeix que també van participar en les taules convocades per la Secretaria General de 

l'Esport i la Secretaría de Estado para el Deporte, a més de ser impulsors de la taula de 

treball amb les principals ciutats de l'Estat. I per acabar, informa que participaran activament 

amb el grup de comandament de la recuperació econòmica de la ciutat, com un dels sectors 

estratègics. Tot plegat, perquè en cadascuna de les fases la ciutat estigui perfectament 

preparada, cosa que aparer seu s'ha aconseguit el primer dia d'obertura.

Així doncs, comenta amb satisfacció, perquè va ser una feina conjunta de gestors, clubs, 

entitats i IBE, que les 58 sessions competents de l'IBE van obrir amb les màximes garanties, 

el millor manteniment i quasi al 100% de serveis, tal com recordava la campanya que es va 

elaborar per incentivar el retorn dels abonats als equipaments municipals per tal que hi 

anessin amb l'única preocupació de passar-ho bé. A més, amb l'ajut d'una primera enquesta 

de l'Ajuntament, en el proper consell rector s'explicaran quins són els neguits dels 200.000 

abonats dels centres esportius municipals.

Remarca, a més, que Barcelona ha estat una de les primeres ciutats al món a organitzar un 

gran esdeveniment esportiu adaptat a la nova normalitat, i que ha pogut oferir de nou 

activitats d'estiu a través dels Campus Olímpia, tot i la increïble dificultat. Exposa que 167 

entitats han estat beneficiades per la convocatòria de subvencions ordinàries, que ja es 

comencen a cobrar per primera cop abans de l'estiu, i que ja han començat a treballar el 

reequilibri econòmic. Manifesta que també s'ha produït la següent fase de les beques i s'ha 

pagat les famílies, però, a més, s'han habilitat uns 5 milions extraordinaris per tal d'ajudar els 

clubs i el teixit associatiu esportiu de la ciutat a tirar endavant.

La Sra. Alamany saluda tothom i a continuació manifesta que seu grup creu en la necessitat i 

la importància de l'esport per a la societat i per a Barcelona, una ciutat estretament lligada a 

la marca de l'esport des dels Jocs Olímpics que van permetre situar-la a la lliga de les grans 

ciutats amb el lema «esport i ciutadania». En aquest sentit, recorda que no hi ha hagut un 

moviment més pioner que el del voluntariat a Barcelona 1992.

Malauradament, al seu parer la ciutat viu d'aquella inèrcia i poc més, també pel que fa a 

l'esport, i ja han passat vora tres dècades. Admet que l'associació de Barcelona amb l'esport 

és reconeguda internacionalment, tot i que ara pugi semblar atzarosa, i recorda que tots els 

actors (Ajuntament, esportistes, entitats, clubs i gestors) han posat el seu gra de sorra per 

crear un model d'èxit. A parer seu, però, aquest model ha de ser revisat i adaptat al segle 

XXI, perquè dona senyals d'esgotament, uns senyals que la pandèmia ha fet més evidents i 

que demostren que s'ha trencat l'equilibri precari de l'esport i la pràctica esportiva als barris.

Reconeix que el regidor treballa i s'esforça molt, però creu que el Govern no es pren tan 

seriosament l'àmbit esportiu ni el considera una qüestió estratègica, i continua mirant-se la 

realitat amb una lògica de pandèmia-reacció, sense entomar les febleses estructurals que la 

crisi sanitària ha fet més que evidents. Assegura que si no s'ataquen les qüestions 

estructurals, tota la resta esdevenen pedaços absolutament ineficients. En aquest sentit, 

recorda que en la diagnosi de les dades de l'esport que s'havia de presentar en el punt que 

finalment s'ha retirat s'esmentaven febleses molt rellevants, com ara la dimensió reduïda de 

clubs i entitats, que fa que siguin menys resilients a l'adversitat, tal com demostra la seva 

dependència econòmica dels ajuts institucionals. Subratlla, per tant, que la tasca de 

l'Administració no és fer pedaços, per molt positius que puguin semblar, sinó que ha mostrar 
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la capacitat de subvertir la situació innovant i adaptant el model de gestió esportiva a curt 

termini, i contribuir a fer que la realitat vagi canviant a llarg termini.

Alerta que quan es pensa només en una lògica de recursos i no de canvi de model, el que es 

van trobant són decisions polítiques, com ara no abonar a les entitats el 25% de la subvenció 

dels ajuts per a la pràctica esportiva d'infants i adolescents, una decisió que fa evident les 

condicions precàries amb què desenvolupen la seva tasca una gran majoria d'aquests clubs i 

entitats, però que a més demostra que el que hi ha darrere és un model que no funciona, en 

què gestors, clubs i entitats veuen com l'IBE no els dona servei, sinó que sovint són les 

entitats les que sembla que estiguin al servei de l'IBE. Assegura que el seu grup no s'ha 

quedat de braços creuats mentre això passava i recorda que va treballar per uns acords en el 

pressupost 2020, entre d'altres, per la descentralització de l'IBE cap als districtes i la dotació 

de més tècnics territorials, que agrairia saber en quin punt es troba.

Al seu parer, la segona feblesa més rellevant és la precarietat dels tècnics esportius, una 

realitat que l'Administració ha de ser capaç de subvertir treballant no només a escala local 

per regular aquest sector. I com a tercera feblesa, destaca el dèficit d'instal·lacions esportives 

en un moment en què l'esport introdueix noves dimensions. Així doncs, assegura que cal 

pensar nous espais des de la institució per a la pràctica esportiva regulada i amb garanties, 

cosa que ja fa el sector privat.

Comparteix la importància de l'esport, però creu que cal ambició i recursos perquè no es 

trenqui el binomi Barcelona i esport. Assegura que en el passat mandat aquesta no va ser 

una prioritat per a Ada Colau, i ara amb el mandat de Collboni tornen a fer tard. Insta, doncs, 

a rectificar aquesta tendència i avança que el Govern els tindrà al seu costat si de debò vol 

millorar aquesta qüestió.

La Sra. Vila explica que el seu grup va creure oportú impulsar amb la resta de grups de 

l'oposició aquesta comissió extraordinària perquè estan convençuts que l'esport és un sector 

econòmic amb valor afegit en els àmbits social i de la salut. A més, recorda que és bo pensar 

en el futur, però que també cal gestionar el present. En aquest sentit, expressa preocupació 

per la intervenció que ha fet el Govern, ja que ha ofert poca informació i ha anunciat la 

retirada d'una mesura de govern que anava enfocada a donar suport al sector esportiu. 

També mostra preocupació per la manca de lideratge a l'hora de situar el sector de l'esport a 

l'agenda municipal.

Opina que hi ha hagut manca de reaccions ràpides i d'acompanyament que hagin donat 

seguretat a les entitats esportives de la ciutat i als gestors. Justament per això el seu grup 

des del primer moment va presentar un pla de xoc que va ser acceptat pel Govern, entre 

d'altres per garantir les subvencions. Així doncs, pregunta si les entitats esportives de la 

ciutat ja han cobrat les subvencions per avançat, tal com es va comprometre el Govern. 

Manifesta, a més, que encara no tenen notícies sobre els ajuts específics que també 

demanava el pla de xoc. Pregunta també si ja s'han fet gestions amb el Govern de Madrid per 

aconseguir una millor fiscalitat en el món de l'esport, en la línia de treballar per un IVA reduït, 

o si s'han instaurat ajuts concrets per adequar les instal·lacions a la nova realitat de la 

COVID-19.
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També mostra preocupació per la qüestió de les beques. Recorda que el pla de xoc que van 

presentar també tenia com a un dels seus objectius mantenir aquestes beques. Per tant, a 

banda de l'anunci de l'augment d'un milió d'euros per a la partida de beques esportives per al 

curs vinent, vol saber si es revertirà la modificació dels criteris d'accés a les beques, que va 

deixar centenars d'infants i joves sense dret a l'esport durant el curs 2019-2020. Demana, 

també si el Govern pensa revertir la retallada del 25% en l'abonament de les beques o si 

compensarà les entitats homologades, que actualment tenen forats de fins a 23.000 euros, 

amb l'impacte corresponent.

Insisteix, doncs, a saber si els ajuts extraordinaris anunciats aniran destinats a donar un cop 

de mà per revertir la situació, i si serà per cobrir la totalitat del deute o només una part.

Pel que fa a l'anunci sobre l'aportació de 5 milions d'euros al teixit esportiu de la ciutat, tot i 

ser positiu, declara que desconeixen la quantitat total que s'hi destinarà, de quina manera, 

com s'hi podran acollir les entitats o com es faran efectius aquests ajuts. Per tant, demana 

més informació. També pregunta si s'està treballant en promoció esportiva per intentar que 

les instal·lacions esportives no perdin abonats, i si s'han atorgat ajuts per actualitzar els 

equipaments en matèria de seguretat, tal com reclamaven fa setmanes.

Finalment, pel que fa als pavellons de Salut, demana quan deixarà de ser-ho el que encara 

està en funcionament, i si es pensen donar ajuts extraordinaris perquè puguin reprendre 

l'activitat d'una manera normalitzada i compensar la pèrdua d'abonats.

Pregunta, també, com s'està enfocant el reequilibri econòmic de les instal·lacions esportives, 

si es cobriran només les pèrdues durant l'estat d'alarma o també les pèrdues a causa de la 

pandèmia.

Per acabar, assegura que en la intervenció d'avui han trobat a faltar moltes respostes sobre 

quines polítiques impulsarà el Govern en l'àmbit esportiu per acompanyar el ric teixit 

associatiu de la ciutat.

La Sra. Barceló agraeix la compareixença i el diàleg mantingut amb el regidor Escudé, així 

com la presència dels tècnics de l'IBE, que han fet una feina molt complicada durant aquests 

dies de pandèmia.

Tot seguit, subratlla que la pandèmia també afecta el món de l'esport, que ha vist com molts 

clubs i entitats, sense tenir ingressos, havien de continuar pagant despeses. El Govern 

municipal, però, va presentar el Pla de salvaguarda i recuperació del sistema esportiu sense 

parlar abans amb els grups, que a parer seu haurien pogut fer-hi aportacions per poder 

dissenyar una mesura realment de ciutat per ajudar les entitats esportives, que estan patint 

moltíssim.

Respecte a la informació, creu que hi ha hagut mancances i remarca que en una situació 

complicada, les entitats i els clubs, haurien de tenir una via molt més directa per resoldre els 

seus dubtes.

D'altra banda, planteja que l'Ajuntament de Barcelona va decidir exonerar les quotes dels 

cànons a les entitats municipals, però avisa que els grups de l'oposició no saben com això ha 

repercutit en les famílies que han pagat tota la temporada per avançat. En aquest sentit, 
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suggereix que l'Ajuntament es coordini amb les diferents entitats perquè les famílies, molt 

afectades per les conseqüències econòmiques de la crisi, també puguin tenir algun tipus de 

compensació, tal com ha passat en el cas del Club Martinenc, que ha decidit no augmentar o 

condonar les quotes.

Respecte de les beques, recorda que el seu grup ja va plantejar al Plenari, quan va es 

presentar la mesura «T'estiu molt», que calia revisar-ne els criteris, ja que hi ha moltes 

famílies que tot i superar la renda per càpita de 9.000 euros no poden pagar les activitats 

esportives dels seus fills. En aquest sentit, demana si l'IBE s'està coordinant amb els Serveis 

Socials de la ciutat, ja que cap menor es pot quedar sense fer activitats esportives a 

Barcelona per una qüestió econòmica.

Quant a les baixes dels abonats als centres esportius, exposa que al CEM de les Corts ja hi ha 

hagut mil baixes durant la pandèmia, per tant demana si s'ha previst alguna mesura en 

aquest sentit.

Planteja, també, que potser calen més ajuts a les entitats i als clubs esportius de la ciutat 

perquè puguin disposar del material, ja que han hagut d'avançar tots els recursos econòmics 

per garantir la protecció davant el virus.

Proposa també allargar fins a tres mesos la mesura d'exoneració de lloguers, que en principi 

era una acció puntual d'un mes.

Finalment, demana quin paper hi ha tingut la Generalitat, si s'ha coordinat amb el Govern 

municipal, i proposa que els treballadors afectats pels ERTO es puguin beneficiar també del 

descompte del 50% que tenen les persones que estan a l'atur per fer activitats esportives, 

ateses les dificultats que han tingut a l'hora cobrar.

El Sr. Ramírez saluda tothom i agraeix la compareixença i la presència dels membres de 

l'equip de l'IBE, que amb molt pocs recursos han hagut de fer front a una crisi excepcional i 

que sovint han estat treballant fins ben entrada la nit per garantir que els equipaments 

esportius de Barcelona poguessin funcionar en condicions.

Manifesta que sempre és interessant debatre sobre l'esport a Barcelona, i més en una situació 

en què hi ha una preocupació molt important per part de tot el sector davant de la incertesa 

general.

Recorda que el Pla de salvaguarda i recuperació del sistema esportiu a Barcelona que volia 

presentar el Govern es basava en tres eixos, amb l'objectiu principal d'exonerar del pagament 

del lloguer d'espais els clubs i altres entitats esportives, una iniciativa que considera 

encertada. Subratlla que Barcelona és la ciutat europea amb el percentatge més alt de 

practicants d'esports, amb uns nivells molt elevats de pràctica esportiva a l'aire lliure i prop 

del 22% de la població abonada a algun centre esportiu, públic o privat. Afegeix que la ciutat 

té més de 1.000 entitats i clubs esportius que ofereixen més de 100 disciplines esportives, 

alguns d'ells centenaris i pioners de l'esport a Catalunya i Espanya. Per tot plegat, el seu grup 

entén que s'ha de potenciar, s'ha de salvaguardar i ajudar totes aquestes entitats i el teixit 

esportiu de la ciutat, que actualment s'enfronten a una situació molt greu, conseqüència de la 

irrupció de la COVID-19. Recorda que ha estat un dels sectors més castigats per la crisi 
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sanitària, ja que ha hagut de paralitzar la seva activitat, i que probablement serà un dels 

sectors que més temps suportarà aquesta situació i tindrà més dificultat a l'hora de recuperar 

els nivells anteriors a la crisi. A més, exposa que en l'actual fase de represa, clubs, entitats, 

gestors i equipaments esportius, tant públics com privats, s'enfronten al risc afegit de pèrdua 

d'abonats i usuaris. Per això creu que s'ha de posar en marxa una línia d'ajuts per adequar 

les instal·lacions a fi que puguin oferir les garanties sanitàries necessàries i, així, hi hagi un 

incentiu perquè pugin recuperar abonats en una situació en la qual hi ha preocupació i por per 

tornar als centres esportius.

Al seu parer, a banda de la suspensió de les quotes que s'ha aplicat durant els dies que els 

centres esportius no estaven en marxa, cal treballar per facilitar suspensions temporals per a 

aquells abonats que no vulguin reprendre la continuïtat amb el centre esportiu temporalment, 

però més endavant sí.

Destaca, també, la importància de la col·laboració publicoprivada amb altres entitats, altres 

administracions, els clubs i els gestors per poder redefinir com han de ser les noves 

necessitats i el model de tot el teixit esportiu de la ciutat.

Pel que fa als esdeveniments esportius, recorda que el seu grup va traslladar la seva 

preocupació en aquest sentit, ja que consideren que cal ser molt prudent i estar segurs que 

realment es poden garantir totes les mesures sanitàries. Alerta que fer esdeveniments sense 

aquestes garanties pot ser contraproduent per a la ciutat i el seu prestigi internacional.

Finalment, es mostra convençut que és un bon moment per aprofitar la consciència social dels 

beneficis de fer esport i es posa a disposició del Govern municipal per continuar treballant, ja 

que més que mai cal posar en marxa un pla d'ajuda i rescat per a tots els equipaments 

municipals i privats per garantir l'esport a la ciutat.

La Sra. Parera saluda tothom. Tot seguit recorda que el seu grup s'ha reunit en diverses 

ocasions amb el Sr. Escudé per parlar sobre quina visió tenen de l'esport a la ciutat i destaca 

que de fet coincideixen en un 90%. A parer seu, la compareixença no ha de servir tant per 

valorar com ha de ser l'esport a la ciutat, sinó més aviat quines mesures cal adoptar a curt 

termini, vist que l'esport també ha quedat molt afectat per la crisi de la COVID-19.

Manifesta que la importància de l'esport és evident, tal com ho demostra el fet que una de les 

primeres mesures de desconfinament s'hagi adreçat a permetre la pràctica de l'esport. 

Malauradament, però, quan arriba l'hora d'elaborar pressupostos l'esport sempre va a la cua i 

les persones que es dediquen a gestionar l'esport han de lluitar constantment per fer valer la 

importància de l'esport, que va molt més enllà de l'oci.

Recorda que aquesta crisi ha estat molt dura per als clubs, entitats i federacions, amb moltes 

baixes d'abonats i usuaris que costarà recuperar. Especifica que les pèrdues arriben 

pràcticament al 50%, amb pèrdues d'ingressos, una morositat que supera el 65% i més de 

mil esdeveniments cancel·lats a la ciutat. Tot plegat té una conseqüència econòmica 

important que afecta la supervivència de moltes entitats.

Valora positivament dos instruments que s'han creat, tot i considerar que s'han de treballar 

una mica més: d'una banda, la guia dels ajuts a entitats, empreses i associacions que ha 
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elaborat l'IBE, ja que es necessita una ajuda ara molt més directa al sector; de l'altra banda, 

destaca el Pla de salvaguarda i regeneració del sistema esportiu, malgrat que el considera 

encara molt incipient i poc concret. Tanmateix, qualifica de bona notícia el fet que hi hagi un 

consell rector que permetrà participar tots els grups en el pla.

Pel que fa a l'objectiu d'ajudar els clubs, entitats i federacions a restablir l'equilibri econòmic 

des de l'Administració, lamenta que no hagi quedat clar com es pot fer. En opinió seva, és 

important tenir-ho molt clar i a continuació assenyala possibles vies: ajuts directes, ajuts per 

suplir certs pagaments, reduccions en certes taxes i impostos, col·laboració amb el sector 

privat per compartir infraestructures (p. ex., amb escoles privades que tenen pavellons 

sensacionals tancats els caps de setmana i que mitjançant una col·laboració podrien abaratir 

costos a clubs petits), etc.

Considera que el Govern municipal no només s'ha de centrar en la manera com injectar 

diners directament, sinó també a buscar altres solucions que a més a més puguin afavorir 

altres sectors també afectats.

Quant als 3 milions d'euros d'ajuts a les famílies, mostra preocupació, ja que és una 

subvenció que ja estava prevista per al curs 2019-2020. En aquest sentit, creu que cal 

treballar la flexibilització dels criteris d'accés a les beques, que s'havien endurit molt, i que 

ara, amb la COVID-19, cal tornar a flexibilitzar.

Clou la intervenció oferint la col·laboració del seu grup en el que calgui.

El Sr. Escudé agraeix el to crític i constructiu de la majoria de regidors i regidores, i tot seguit 

s'ofereix, en el tema de les beques, a posar tots els expedients sobre la taula i a convidar tots 

els grups a mirar-se cas per cas. I, en tot cas, a començar a treballar una nova manera de 

plantejar les beques, ja que coincideix que l'enfocament ha quedat obsolet.

A continuació, retreu a la Sra. Vila que difami des del desconeixement i li recorda que el Grup 

de Junts per Catalunya no va proposar ni un euro per a l'esport a la taula de negociació del 

pressupost, ni tampoc en el cas del fons COVID-19. Afegeix que el Grup de Junts per 

Catalunya tampoc no ha proposat mai cap iniciativa al consell rector i que la Generalitat 

tampoc no ha ajudat gens al sistema esportiu.

Es dona per tractada

No havent-hi altres assumptes per tractar, la Presidència aixeca la sessió a les 10.05 h.
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